
ZÁJMENA rodová
· můžeme určit rod 
r. m. 		r. ž. 		r. stř.
TEN		TA		TO
NÁŠ		NAŠE	NAŠE 
VÁŠ	 	VAŠE		VAŠE

· některá se skloňují podle vzorů přídavných jmen  (některý – mladý, její – jarní)
· zájmenné skloňování – zájmena ten, náš, váš

POZOR! 	na správnou délku samohlásky i/í. Pomáháme si ukazovacími zájmeny.
Í ……………………………….. bez naší babičky 	bez TÉ babičky
                                            s naší kočkou		s TOU kočkou
                                            s naším autem             s TÍM autem
I	…………………………….. vidím naši tetu             vidím TU tetu
                                           k našim sousedům	k TĚM sousedům	

Např.:
Půjdu na naši (tu) zahradu. Setakali jsme se s naší (tou) tetou. 
K našim (těm) kamarádům nemůžeme jít. Za naším (tím) domem roste vrba.

